

Title (en)

Device for guiding the entry or exit of rolling stock between the rolls of rolling stands, in particular steel sections.

Title (de)

Vorrichtung zur Ein-, bzw. Ausführung von Walzgut, insb. Formstahl zwischen die Walzen von Walzgerüsten.

Title (fr)

Dispositif d'entrée ou de sortie de produits laminés, en particulier de profilés, entre les cylindres de cages de laminoir.

Publication

EP 0369269 A2 19900523 (DE)

Application

EP 89120441 A 19891104

Priority

DE 3838764 A 19881116

Abstract (en)

A device for guiding the entry or exit of rolling stock (W) between the rolls 2 of rolling stands, in particular steel sections. The device consists of supporting beams 16, 17 which are arranged above and below the rolling line (W) transversely to the rolling direction on pairs 1b and 1c respectively of housing posts of the rolling stands 1 and are movable up and down by elevating motors 18. The supporting bodies 7, 8 of the respective guide elements 3a, 3b and 4a, 4b of a pair of guide elements for the rolling stock (W) are connected to these supporting beams 16, 17 in a pivotable, adjustable and lockable manner. The supporting bodies 7, 8 of the guide elements 3a, 3b, 4a, 4b are here in each case arranged on an independent additional supporting beam 9 or 10. This additional supporting beam 9 or 10 is interchangeably connected to the supporting beam 16 or 17 connected to the pair 1b and 1c of housing posts. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zur Ein- bzw. Ausführung von Walzgut (W), insbesondere von Formstahl zwischen die Walzen 2 von Walzgerüsten. Die Vorrichtung besteht aus quer zur Walzrichtung an Ständerholmpaaren 1b bzw. 1c der Walzgerüste 1 oberhalb und unterhalb der Walzlinie (W) angeordneten Tragbalken 16, 17, die von Hubmotoren 18 angetrieben auf- und abbeweglich sind. Mit diesen Tragbalken 16, 17 sind die Tragkörper 7, 8 der jeweiligen Führungselemente 3a, 3b bzw. 4a, 4b eines Führungselementpaars für das Walzgut (W) schwenk-, einstell- und festlegbar verbunden. Die Tragkörper 7, 8 der Führungselemente 3a, 3b, 4a, 4b sind dabei jeweils auf einem selbständigen Zusatztragbalken 9 bzw. 10 angeordnet. Dieser Zusatztragbalken 9 bzw. 10 ist mit dem mit dem Ständerholmpaar 1b bzw. 1c verbundenen Tragbalken 16 bzw. 17 auswechselbar verbunden.

IPC 1-7

B21B 39/16

IPC 8 full level

B21B 39/16 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B21B 39/16 (2013.01 - EP US)

Cited by

WO2005118172A1; CN103547387A; EP0857522A1; US9346088B2

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0369269 A2 19900523; EP 0369269 A3 19910731; EP 0369269 B1 19940309; AT E102508 T1 19940315; DE 3838764 A1 19900517; DE 58907175 D1 19940414; ES 2050759 T3 19940601; JP H02182314 A 19900717; US 5038594 A 19910813

DOCDB simple family (application)

EP 89120441 A 19891104; AT 89120441 T 19891104; DE 3838764 A 19881116; DE 58907175 T 19891104; ES 89120441 T 19891104; JP 29514889 A 19891115; US 43834889 A 19891116